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Förbättrat skydd 

för garagen 
 

 

Eftersom vi hade inbrott i ett 10-tal garage har vi försökt hitta åtgärder för att kunna minska risken 

för ett upprepande. Vid de inbrott som skedde hade tjuvarna tagit sig in genom att med verktyg 

snurra runt den lilla låscylindern som finns och som ni alla har nycklar till. Detta lås finns ju där för 

att ni ska kunna öppna garageporten även om det är strömavbrott eller fjärrkontrollen inte skulle 

fundera. 

Vår kontroll av det inträffade visade att orsaken till att tjuvarna kunde ta sig in i garagen var att den 

stålvajer som går från låset till nödöppnarspärren blev för kort genom att tjuvarna snurrade på 

låscylingern. Vi har nu tagit fram en egen lösning på problemet genom att vajern ska ersättas med 

ett snöre och en kabinhake som medföljer detta nyhetsbrev. Jag har tillverkat 51 st så att alla får. 

Med denna lösning är det inte möjligt att utlösa nödspärren genom att snurra på låskolven. Därför 

uppmanar vi er att snarast byta ut vajern mot denna lösning. Anvisning för hur ni ska göra finner ni 

på baksidan av detta Nyhetsbrev. Eftersom tjuvarna bara tog sig in i vissa garage och sedan 

klättrade över till intillliggande så krävs att samtliga fastigheter utför bytet för att vi ska ha ett 

förbättrat skydd för alla. I det fall du inte själv klarar av att byta så utgår vi från att boende på varje 

grupp hjälper varandra vid behov. 

Vet att det är några av er som nu är intresserade av att byta tak och som inte 

gjorde det när vi erbjöd ett helt otroligt pris 2016. Under åren har priserna på 

byte av tak gått upp kraftigt. Därför har jag på nytt ombett firman att ge mig 

offerter gällande 1 1/2 planshusen samt för de två varianter av suterränghus 

som finns hos oss. Min förhoppning är att inom kort kunna erbjuda er en 

prisvärd offert. Så under tiden kan ni fundera på om just ni skulle vara 

intresserad 
 


